

**8D6N**

# WINTER HOLIDAY (SKI) KOREA

**KORWIN(SKI)-8D**

Imagine your Korea

**PACKAGE HIGHLIGHTS :-****POCHEON**

Pocheon Herb Island + Lavender Pillow-Making

**GANGWON-DO**

Nami Island / Pizza-making / Water Theme Park / Ski Activities / Alpaca Animal Forest / Fruit Picking

**SUWON**

Suwon Starfield

**SEOUL**

Namsan Park + Cable Car Ride / Lotte World Adventure / Lotte World Tower / Hongdae Shopping Street / Dongdaemun / Gyeongbokgung / Bukchon Hanok Village / Korean Cosmetic Shop / Duty Free Shop / Myeongdong / Local Provision Shop

**MEALS ARRANGEMENT :-**

6 Breakfast / 4 Lunch / 5 Dinner

**HOTELS ARRANGEMENT :-**Yongpyeong Ski Resort or 4\* similar  
Suwon Value or 4\* similar  
Orakai Daehakro or 4\* similar**DAY 1 : SINGAPORE - INCHEON***(Meal On Board)*

Check in at Changi International Airport for your departure flight to Incheon.

**DAY 2 : INCHEON - POCHEON***(Lunch: Pork Cutlet / Dinner: Pollack Set Meal)*

Upon arrival, meet your local guide.

**Pocheon Herb Island** - include DIY lavender pillow-making experience.**Nami Island** - a natural paradise that is one of the best tourist destinations near Seoul.

Resort : Yongpyeong Ski Resort or similar

**DAY 3 : SKI RESORT***(Breakfast/Dinner: Fried Squid & Pork in copper pan)***Ski Activities\*** - Get to experience this winter activity at their local resort.**\*Ski equipment and ski full-suit provided.**  
For hygiene purposes, all guests are to prepare their own gloves.**Water Themepark** – Hotspring Experience. Do remember to prepare your own swimming costumes & swimming cap.**\*If Water Themepark is closed – we will replaced with Deep Dive Museum.**

Resort : Yongpyeong Ski Resort or similar

**DAY 4 : SKI RESORT – SUWON***(Breakfast/Lunch: Gamjatang/Dinner: Korean BBQ)***Cable Car ride** – Subject to weather conditions**Alpaca Animal Forest** - Walk with the lovely and tame alpacas ! You can get close to the alpacas and touch their super-soft fur.**Pizza-making** - Learn Pizza-Making.**Fruit picking** - Seasonal

Hotel : Suwon Value or similar

**DAY 5 : SUWON - SEOUL***(Breakfast/Lunch: Tofu Stew/Dinner: Jjimdak Chicken Stew)***Suwon Starfield** – The newest instagramable libraries, which is larger and grander than its counterpart in Seoul, with massively huge clocking in at 4 floors.**Namsan Park** - Well-known for its beautiful walking trails. Featuring a number of

tourist attractions, including Baekbeom Square, the Namsan Cable Car and Namsan Seoul Tower.

**Dongdaemun** - Korea's largest wholesale and retail shopping district, comprised of traditional markets and shopping centers featuring 26 shopping malls, 30,000 specialty shops, and 50,000 manufacturers.

Hotel : Orakai Daehakro or similar

**DAY 6 : SEOUL***(Breakfast/Lunch: Ginseng Chicken Soup + Abalone)***Gyeongbokgung\*** - Represented the sovereignty and also served as the main palace of the Joseon Dynasty.**\*If Gyeongbukgong is not operating, it will be replaced with another palace visit.****Bukchon Hanok Village** - Lined with traditional hanok, not created for tourists and it is a residential village inhabited by Seoulites. It holds history and culture from time past in every alley.**Ginseng Shop** - Learn the widely acclaimed natural product of Korea.**Korean Cosmetic Shop** - Multi-label shop with diverse products ranging from skin care to body and hair care.**Duty Free Shop** - Shopping complex providing over 30 boutiques that offer shoppers a wide range of products.**Myeongdong** - Bustling shopping street with underground shopping centers and above-ground shops. You can enjoy shopping and dining experiences at the pedestrian-friendly (car-free) zone

Hotel: Orakai Daehakro or similar

**WTS**travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of:



Naza

www.naza.com.sg

OUR OUTLETS:



f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg



8D6N

# WINTER HOLIDAY (SKI) KOREA



KORWIN(SKI)-8D

Imagine your Korea

## DAY 7 : SEOUL

*(Breakfast/Dinner: Army Stew)*

**Healthy Liver Center** - Learn about healthcare and medicinal concoction well known for its liver detoxification functions.

**Lotte World Adventure Park** - a major recreation complex in Seoul, South Korea, consists of the world's largest indoor theme park, an outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island inside a lake linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theatres. (Passport ticket included)

**Lotte World Tower** - Included access to Sky Deck via sky shuttle to enjoy the panoramic view of Seoul city.

**Hotel:** Orakai Daehakro or similar

## DAY 8 : SEOUL - SINGAPORE

*(Breakfast/MOB)*

**Hongdae Shopping Street** - Major markets in Korea specializing in fashion clothing.

**Local Provision Shop** - Last-minute shopping for local products.

Transfer to airport for your flight back to Singapore. Thank you for travelling with WTS Travel & Tours.



**NOTE :** For evening flight arrival on day 1

## DAY 1 : SINGAPORE – SEOUL (7 NIGHTS)

*(MOB/Dinner) (Breakfast on Day 2)*

Upon arrival, meet your local guide and proceed for your dinner before check-in hotel.

**Hotel:** Incheon Ramada or similar



### REMARKS:

- \* The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules and PCR procedure.
- \* Tour itinerary, Hotel details and inclusions are based on English version of the itinerary.
- \* Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- \* Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
- \* All passengers are reminded to apply for K-ETA online at [www.k-eta.go.kr/portal/apply/viewstep1.do](http://www.k-eta.go.kr/portal/apply/viewstep1.do), 1 month prior to departure.

### PACKAGE EXCLUDES:

- \* Airport taxes and Fuel surcharges.
- \* Service Fees for Local Guide + Driver @ USD5 per guest per day OR KRW7000 per guest per day.
- \* Service Fees for Tour Leader (if any) @ SGD\$2 per guest per day.
- \* All VISA / K-ETA Applications (if applicable).



Ski Activity

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS

A member of: NISAS

OUR OUTLETS:





8天6夜

# 韩国 (滑雪) 冬季游



KORWIN(SKI)-8D



## 配套亮点 :-

### 抱川市

抱川香草岛 / 薰衣草枕头制作

### 江原道

南怡岛 / 披萨制作 / 水上主题公园 / 滑雪活动 + 缆车体验 / 龙平动物森林 / 采摘水果

### 水原

水原STARFIELD

### 首尔

南山公园 + 缆车 / 乐天世界冒险乐园 / 乐天世界塔 / 东大门 / 景福宫 / 北村韩屋村 / 韩国化妆品店 / 免税店 / 弘大购物街 / 当地供应商 / 明洞

## 餐食安排 :-

- 六早 / 四午 / 五晚

## 酒店安排 :-

- 龙平滑雪度假村或四星级类似酒店
- 水原VALUE酒店或四星级类似酒店
- 大学路奥拉凯酒店或四星级类似酒店

## 第一天: 新加坡 - 仁川

(机上用餐)

在樟宜国际机场办理登机手续, 搭乘飞往仁川的航班。

## 第二天: 仁川 - 抱川

(午餐: 猪排 / 晚餐: 明太鱼套餐)

抵达后, 与您的当地导游会合。

抱川香草岛 - 体验DIY薰衣草枕头制作。

南怡岛 - 探索这片自然天堂, 南怡岛是首尔附近最受欢迎的旅游胜地之一, 以其四季分明的美景而闻名。特别是在冬季, 岛上白雪皑皑, 宛如童话世界

酒店: 龙平滑雪度假村或级类似酒店

## 第三天: 滑雪度假村

(早餐/晚餐: 炸鱿鱼和猪肉)

滑雪活动\* - 在当地度假村体验这项冬季活动。

\*提供滑雪装备和全套滑雪服。出于卫生目的, 所有客人需要自备手套。

水上主题公园\* - 温泉体验。请记得准备自己的泳衣和游泳帽。

\*如果水上主题公园关闭 - 我们将替换为深度博物馆。

酒店: 龙平滑雪度假村或级类似酒店

## 第四天: 滑雪度假村 - 水原

(早餐/午餐: 猪骨汤/晚餐: 韩式烤肉)

缆车乘坐 - 视天气情况而定

龙平动物森林 - 与可爱温顺的羊驼一同漫步! 您可以靠近羊驼, 触摸它们超柔软的毛皮

披萨制作 - 学习制作披萨

采摘水果 - 季节性

酒店: 水原Value酒店或类似酒店

## 第五天: 水原 - 首尔

(早餐/午餐: 炖豆腐/晚餐: 韩式炖鸡)

水原Starfield - 全新的打卡地, 比首尔的同类图书馆更大更宏伟, 其中包括一个4层高的巨大时钟。

南山公园 - 南山公园是位于首尔市中心的一座知名公园, 以其美丽的自然风光和丰富的文化景点而闻名。景点包括凡广场、南山缆车和南山首尔塔。

东大门 - 韩国最大的批发和零售购物区, 包括传统市场和购物中心, 拥有26个购物商场、3万家专卖店和5万家制造商

酒店: 大学路奥拉凯酒店或类似酒店

## 第六天: 首尔

(早餐/午餐: 人参鸡汤)

景福宫\* - 代表了朝鲜王朝的主权, 也是朝鲜王朝的主要宫殿。

\*如果景福宫未开放, 将被其他宫殿参观所替代。

北村韩屋村 - 这个村落有传统的韩屋, 不是为了游客而创造的, 而是首尔居民的居住村庄。在每条小巷中都蕴藏着古老的历史和文化。

人参店 - 了解韩国广受好评的天然产品

韩国化妆品店 - 多品牌店, 提供从护肤到身体和头发护理等各种产品。

免税店 - 购物中心提供超过30家精品店, 为购物者提供各种产品。

明洞街 - 它华丽而繁华, 充满生机。您不仅可以在地下购物中心购物, 还可以在奢侈品牌的地上购物。

酒店: 大学路奥拉凯酒店或类似酒店

## 第七天: 首尔

(早餐/晚餐: 部队锅)

健康肝脏中心 - 了解以肝脏排毒功能而闻名而闻名的医疗保健和药物配方。

乐天世界冒险乐园 - 位于韩国首尔的主要娱乐综合体, 包括世界上最大的室内主题乐园、一个名为“魔法岛”的室外游乐园、一个由单轨列车连接的人工岛屿、购物商场、豪华酒店、韩国民俗博物馆、体育设施和电影院。(包含通行证)

乐天世界塔 - 通过空中摆渡车进入天空甲板, 欣赏首尔市的全景。

酒店: 大学路奥拉凯酒店或类似酒店

## 第八天: 首尔 - 新加坡

(早餐/机上用餐)

弘大购物街 - 韩国的主要市场, 专门经



# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of: NTA

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg



8天6夜

# 韩国 (滑雪) 冬季游



KORWIN(SKI)-8D



营时尚服装的主要市场之一。

当地供应商店 - 为本地产品做最后一刻的购物。

前往机场，返回新加坡的航班。感谢您选择WTS旅行社进行旅行。

**注意：第一天为晚航班抵达**

**第一天：新加坡 - 仁川 (7晚)**

(机上用餐/晚餐) (第二天早餐)

抵达后，与当地导游会面，并在入住酒店之前，前往享用晚餐。

酒店：仁川华美达酒店或类似酒店

备注：

- \* 公司保留更改旅行行程、交通安排和住宿的权利，因为出现了无法预料的变化、天气条件以及疫苗接种旅行通道规定
- \* 如果中文和英文行程有不符之处，请以英文行程为准。
- \* 除非另有说明，否则旅游将以中文进行。
- \* 由于公司无法控制的情况，行程可能会有所变动。
- \* 提醒所有乘客在出发前至少一个月申请K-ETA，网址为[www.keta.go.kr/portal/apply/viewstep1.do](http://www.keta.go.kr/portal/apply/viewstep1.do)。

行程不包括：

- \* 机场税和燃油附加费。
- \* 本地导游和司机服务费，每位客人每天5美元或7000韩元。
- \* 领队（如果有）：SGD\$2 每人每天
- \* 所有签证/K-ETA申请费用（如适用）。



# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS



A member of:



NAZA

WORLDWIDE AWARDS

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg